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El president Montilla assegura que les prestacions 
econòmiques de la Llei de Dependència seran retroactives 
al dia que la persona va fer la sol·licitud 
 

• Subratlla que els sol·licitants de les ajudes “cobraran més tard, 
però no cobraran menys” i admet que s’ha produït un lleu 
incompliment de terminis 

 
• Diu que “estem treballant perquè els ciutadans percebin de 

manera efectiva una de les polítiques més importants que ha de 
fer aquest Govern, que és l’atenció a aquestes persones i la 
consolidació del quart pilar de l’estat del benestar” 

 
El president de la Generalitat, José Montilla, ha assegurat avui que les prestacions 
econòmiques de la Llei de Dependència seran retroactives al dia que la persona va 
fer la sol·licitud, i ha afegit que els sol·licitants “cobraran més tard, però no 
cobraran menys”.  
 
Durant la sessió de control al Parlament, el president ha admès que s’ha produït “un 
lleu incompliment de terminis” de pagament d’ajudes, ja que, tal i com ha explicat, 
el dia 24 es va complir el termini de 6 mesos des de l’inici del període per demanar 
ser valorat com a dependent i rebre la prestació corresponent.  
 
Així mateix, ha afirmat que “a data d’avui s’han fet les valoracions de les 
primeres persones que ho van sol·licitar” i que aquestes “estan avançant a molt 
bon ritme i això permetrà reduir terminis”. Tot i això, ha volgut deixar clar que “és 
complex posar en marxa un nou sistema i això requereix un temps”.  
 
A més, ha explicat que en sis mesos s’ha acabat de desplegar la llei i definir 
aspectes principals del sistema; dissenyar i implantar una nova eina informàtica que 
donés serveis, no només a totes les CCAA sinó també als governs locals i 
professionals implicats; ensenyar a totes les persones implicades: metges, 
treballadors socials, valoradors de la dependència, entre altres; i atendre i donar 
resposta a les preguntes de les persones afectades. 
 



             
        

“Estem davant d’una de les polítiques que més milloraran la vida d’un dels 
sectors més necessitats del nostre país: les persones dependents. I per tant, 
estem davant d’una prioritat del Govern”, ha assenyalat. 
 

Finalment, el cap de l’Executiu ha destacat que “estem treballant perquè, molt 
properament, els ciutadans percebin de manera efectiva una de les polítiques 
més importants que ha de fer aquest Govern, que és l’atenció a aquestes 
persones i la consolidació del quart pilar de l’estat del benestar, que és 
essencial”.   

 
 


